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Protokół Nr 4/18 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 24 kwietnia br. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                       

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 – 13.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

3. Sprawozdanie z realizacji zadań zapewniających bezpieczeństwo sanitarno-

weterynaryjne prowadzonych przez Powiatowy Inspektorat Weterynarii                       

w Łasku na terenie Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2017.   

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego                                      

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2017.   

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia jednolitego wykazu 

dróg powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego.    

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                         

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2018–2035 – FK.8/18. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                         

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 – FK.9/18.  

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia Komisji.  
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Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie z realizacji zadań zapewniających bezpieczeństwo sanitarno-

weterynaryjne prowadzonych przez Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Łasku na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego za rok 2017.   

 

Pan Sławomir Borkowski Powiatowy Lekarz Weterynarii omówił w/w sprawozdanie. 

 

Komisja przyjęła w/w sprawozdanie. 

 

Punkt 5 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego                                      

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2017.   

 

Komisja przyjęła w/w sprawozdanie. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8 głosów „za”)  przyjęła w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia jednolitego wykazu dróg 

powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego.    

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał czy są prowadzone rozmowy   
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 z gminami w sprawie przekazania dróg.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że formalnie nie 

występował do samorządów. Zapisy ustawowe mówią co powinno być drogą   

powiatową. Rozmowa na pewno rozpocznie się z początkiem kadencji. Musi być 

zgoda obu stron.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem  8 głosów „za”)  przyjęła w/w projekt uchwały.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał czy budowa łącznika idzie zgodnie                 

z planem. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że są opóźnienia.  

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                                  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2018–2035 – FK.8/18. 

 

Wiceprzewodniczący Stanisław Szuster zapylał o kwotę 150.000 na zadanie 

zawiązanie z informatyzacją sesji. Od kiedy zadanie musi zostać wprowadzone.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że sprzęt musi być zainstalowany                            

i uruchomiony na pierwszej sesji nowej kadencji. Obecna kadencja wygasa z dniem 

16 października br. Wybory odbędą się w terminie 4-21 listopada br.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8 głosów „za”)  przyjęła w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                                 

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 – FK.9/18.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 8 głosów „za”)  przyjęła w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 10 

Sprawy różne. 
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Wiceprzewodniczący Stanisław Szuster zapytał o pobocza w Prusinowicach.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że odbyło się 

spotkanie. Zostały wyartykułowane oczekiwania i plany. Ustalono zakup kruszywa, 

po wyładowaniu zostaną rozpoczęte prace naprawcze, wystąpił o uregulowanie 

rowu, który nie jest własnością powiatu.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał czy budowa łącznika idzie z planem. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że  realizacja przebiega z planem w 90 %. 

Zadanie wymaga wielu pozwoleń: środowiskowych, z wodami polskimi. Brak 

stosownych dokumentów opóźnia wejście na teren.  

 

Punkt 11 

Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

                                  

                                             

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

P.E. Szymczak 


